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Justerandes sign Utdragsbestyrkande

Innehållsförteckning
§32 Uppgift om digital signering av protokollet
§33 Meddelanden
§34 Information och dialog - fortsatt utredning av löneadministrationen i kommunen
§35 Synpunkter på kollektivtrafiken i kommunen - information
§36 Remiss: Förslag till miljökvalitetsnormer för vatten som påverkas av vattenkraft
§37 Planuppdrag för ny förskola i Olsfors

§38 Upphävande av utvecklingsplan BoHäM - remiss till Härryda kommun och Marks 
kommun

§39 Remiss; Åtgärdsvalsstudie för väg 180 - remissvar till Trafikverket
§40 Bostadsförsörjningsprogram - beslut om styrgrupp

§41 Remiss; Fördjupad översiktsplan (FÖP) Vårgårda tätort - remissvar till Vårgårda 
kommun

§42 Samråd inom vattenförvaltning i Västerhavets vattendistrikt 2021-2027 - enkätsvar
§43 Uppdrag till kommunchef kring HVB-hemmet på Lokes väg - information
§44 Lokalresursplan 2021-2030 för Bollebygds kommun
§45 Behov av boende för personer med autism - yttrande från samhällsbyggnadsnämnden
§46 Ansökan om folkhälsomedel 2021 från Hestrafors IF
§47 Ansökan om folkhälsomedel 2021 från Bollebygds AFF Handboll
§48 Ansökan om folkhälsomedel 2021 från Töllsjö IF
§49 Ansökan om folkhälsomedel 2021 från HK Bollebygd
§50 Handlingsplan psykisk hälsa i Västra Götaland 2018-2022

§51 Delegeringsrätt till kommunstyrelsen att fatta beslut i anledning av pandemilagen och 
dess följdförordningar

§52 Redovisning av obesvarade motioner, våren 2021
§53 Utbetalning av partistöd 2021 - Vänsterpartiet
§54 Utbetalning av partistöd 2021 - Miljöpartiet
§55 Utbetalning av partistöd 2021 - Centerpartiet
§56 Uppföljningsrapport februari 2021 för kommunstyrelsen
§57 Uppföljningsrapport februari 2021 för Bollebygds kommun
§58 Internkontroll 2020, kommunstyrelsens samlade bedömning
§59 Utvärdering och ombudgetering av nämndernas resultat 2020
§60 Årsredovisning 2020 för Bollebygds kommun
§61 Upphandling av skrivare genom samverkan med Marks kommun
§62 Avgifter för stöd och service till äldre och personer med funktionsnedsättning

§63 Förfrågan från socialnämnden om kommungemensamma riktlinjer för uthyrning av 
kommunala lokaler

§64 Lokala ordningsföreskrifter för Bollebygds kommun - beslut om remiss
§65 Remiss; Framtagande av ny regional avfallsplan - yttrande från kommunstyrelsen
§66 Laddinfrastruktur i Bollebygds kommun

§67 Överklagan av kommunstyrelsens beslut om initiativärende Unum Tax - yttrande till 
förvaltningsrätten i Jönköping
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§32

Uppgift om digital signering av protokollet

Ärendet
Protokollet är digitalt justerat och saknar därför namnunderskrifter. Michael Plogell (FR) 
har genom elektronisk underskrift av detta dokument undertecknat paragraf 32-66. Lars-Erik 
Olsson (S) har genom elektronisk underskrift av detta dokument undertecknat paragraf 32-67, 
varav paragraf 67 som ordförande. Sverre Fredriksson (M) har som justerare genom elektronisk 
underskrift av detta dokument endast undertecknat paragraf 67.
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§33

Meddelanden

Anmälningar
 KS2021/90-1  Protokoll Central samverkansgrupp 2021-01-20
 KS2021/90-2  Protokoll Central samverkansgrupp 2021-02-10
 KS2021/90-3  Protokoll Central samverkansgrupp 2021-03-03
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§34

Information och dialog - fortsatt utredning av löneadministrationen i 
kommunen

Ärendet
Dagens sammanträde
HR-chef Ulrika Borg önskar dialog om fortsatt utredning av löneadministrationen i kommunen, 
utifrån kommunstyrelsens fattade beslut om att samverka med andra aktörer inom detta 
verksamhetsområde. 
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§35 KS2021/7

Synpunkter på kollektivtrafiken i kommunen - information 

Ärendet
Dagens sammanträde
Planeringssekreterare Fia Wickström informerar om de synpunkter som inkommit till kommunen 
kring förändrade kollektivtrafikturer i kommunen. 

Beslutsunderlag
 Synpunkter  kollektivtrafiken Olsfors
 Fråga gällande kollektivtrafik Töllsjö-Göteborg
 Synpunkter på kollektivtrafiken, SPF Seniorerna
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§36 KS2021/80

Remiss: Förslag till miljökvalitetsnormer för vatten som påverkas 
av vattenkraft 

Beslut
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 
Kommunstyrelsen beslutar att anta upprättat yttrande ”Yttrande över förslag till 
miljökvalitetsnormer för vatten som påverkas av vattenkraft” som sitt, att tillsändas 
Vattenmyndigheten för Västerhavet. 

Ärendet
Bollebygds kommun har lämnats möjlighet att yttra sig över förslag till miljökvalitetsnormer för 
vatten som påverkas av vattenkraft. Alla anläggningar för vattenkraftsproduktion ska omprövas 
för att få moderna miljövillkor. Den vattenrättsliga regleringen av vattenkraften växte fram i 
början av 1900-talet för att hantera den stora utbyggnaden av vattenkraft som följde av 
industrialiseringen. Den miljörättsliga regleringen av vattenkraft kom dock först vid införandet av 
Miljöbalken år 1998. Vattenlagen från 1918, mot vilken många verk är prövade, prioriterade 
energiproduktion medan miljöbalken utgår ifrån miljöhänsyn. Som motvikt har Sverige även en 
EU-rättslig skyldighet att sänka sina koldioxidutsläpp och utveckla produktionen av förnybar 
el. Historiskt har nyttjandet av vattenresurser setts som en del av civilrätten med fokus på 
exploateringsfrågor så som jordägares rättigheter och skyldigheter i förhållande till omgivningen.

Vattenkraftsproduktion påverkar främst miljökvalitetsmålet ”Levande sjöar och vattendrag” som 
syftar till att vatten ska förvaltas ekologiskt hållbart och att dess naturliga produktionsförmåga, 
biologiska mångfald, kulturvärden samt landskapets ekologiska och vattenhushållande funktion 
ska bevaras. Referenstillståndet för måluppfyllelse är ett i huvudsak oexploaterat vattendrag med 
naturliga flöden och vattennivåer. Miljöbalken ställer krav på verksamhetsutövare ur miljöhänsyn 
och EU:s ramdirektiv för vatten ställer tidsbestämda krav på vattenkvalitén. Mot denna bakgrund 
har en nationell plan antagits som syftar till att ompröva verk utifrån prioriteringen att ge största 
miljönytta till minst skada för energiproduktionen. Vattenmyndigheterna föreslår bl a att vissa 
utpekade vattenförekomster förklaras som kraftigt modifierade och får mindre stränga krav. 
Dessa huvudavrinningsområden innehåller vattenkraftsanläggningar som är utpekade som särskilt 
viktiga för sin reglerförmåga, så kallade klass 1-anläggningar. En betydande negativ påverkan på 
energiförsörjningen ska undvikas.

 Vattenmyndigheten ser samrådet som en möjlighet att få in kompletterande underlag. Enligt den 
nationella planen för moderna miljövillkor för vattenkraften (NAP), som beslutades av 
regeringen i juni 2020, ska omprövningarna påbörjas den 1 februari 2022. Inom Bollebygds 
kommun finns det sjöar och vattendrag som omfattas av den nationella planen under perioden 
2022-2024. Dessa ligger inom huvudavrinningsområdet ”Rolfsån” och kan utläsas i en 
förteckning i bilaga G.
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Som underlag i remissen finns förslag till miljökvalitetsnormer. Av bilaga G i samrådsunderlaget 
kan utläsas att förslag till miljökvalitetsnorm för vattenförekomster inom kommunen generellt är 
satt till ”God ekologisk status” år 2027, dvs den miljökvalitet som förslås uppnås vid en viss 
tidpunkt.

Förslag till beslut
Kommunstyrelsen beslutar att anta upprättat yttrande ”Yttrande över förslag till 
miljökvalitetsnormer för vatten som påverkas av vattenkraft” som sitt, att tillsändas 
Vattenmyndigheten för Västerhavet.
 
Beslutsgång
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker. 
 

Beslutsunderlag
 Förslag till miljökvalitetsnormer för vatten som påverkas av vattenkraft
 Yttrande över förslag till miljökvalitetsnormer för vatten som påverkas av vattenkraft
 Förslag till miljökvalitetsnormer för vatten som påverkas av vattenkraft- Samrådshandling
 VB: Missiv: Förslag till miljökvalitetsnormer för vatten som påverkas av vattenkraft (2/2)
 Bilaga A- Metoder
 Bilaga B- Övergripande statistik
 Bilaga G- Vatten som påverkas av vattenkraft, Västerhavets vattendistrikt

Skickas till
Kommunstyrelsen
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§37 KS2021/99

Planuppdrag för ny förskola i Olsfors 

Beslut
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 
Kommunstyrelsen remitterar ärendet, med samhällsbyggnadsnämndens förslag, till 
utbildningsnämnden för yttrande. Yttrandet ska ha inkommit till kommunstyrelsen senast 2021-
05-18. Yttrandet ska innehålla uppgift om angivet behov i lokaliseringsutredningens 1.5 
föreligger. Kommunstyrelsen önskar också i yttrandet få svar från utbildningsnämnden kring 
antalet barn i åldrarna 0-13 år, de senaste 10 åren och de kommande 10 åren, i Olsfors, samt hur 
många kvm det blir per elev när man ianspråktar den befintliga Söråns förskolas lokaler.

Ärendet
Kommunstyrelsen gav samhällsbyggnadsnämnden i uppdrag i januari 2018 att 
utreda förutsättningarna för att tillmötesgå bildnings- och omsorgsnämndens lokalbehov för 
förskola
och skola i Olsfors. Arbete med en lokaliseringsutredning påbörjades därefter och 
utredningen kom fram till att område C.) Väster om Gesebolsvägen var den bästa lokaliseringen. 
Område C benämns som område 1: Skolskogstomten i den senare lokaliseringsutredningen som 
genomfördes. Samhällsbyggnadsnämnden beslutade i februari 2019 att återremittera ärendet för 
en fördjupad och mer specificerad beskrivning av olika alternativ och kostnader. Efter att 
ärendet återremitterats kompletterades lokaliseringsutredningen med område G. Bäckvägen på 
grund av dess närhet till befintligt skolområde. Lokaliseringsalternativet har uteslutits i den 
senare lokaliseringsutredningen på grund av att den inte uppfyller ytkraven. I den senare 
lokaliseringsutredningen utökas storleken för de tidigare utredda områdena och två nya alternativ 
läggs till i utredningen, område 4: Sågdammstomten och område 6: Vannasjötomten. Totalt har 6 
lokaliseringsalternativ utvärderats. Det alternativ som bedöms mest lämpligt för en ny förskola i 
Olsfors är område 5: Omegatomten
på fastigheten Örlid 1:2 som kommunen äger samt Lövaslätt 1:1 och Lövaslätt 
1:12. Bedömningen grundar sig på att platsen ligger nära positiva naturvärden, ger 
samordningsvinster
främst för skolverksamhet men även för föräldrar, har nära till befintlig infrastruktur och 
det finns goda möjligheter för hållbart resande med kollektivtrafik, gång och cykel.

Förslag till beslut
Samhällsbyggnadsnämndens förslag till beslut
Kommunstyrelsen ger samhällsbyggnadsnämnden ett planuppdrag för ny förskola i Olsfors 
på Omegatomten och fastigheterna Örlid 1:2, Lövaslätt 1:1 samt Lövaslätt 1:12.
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Ledamöternas förslag till beslut
Michael Plogell (FR) föreslår följande, innan kommunstyrelsen kan besluta om planuppdraget: 
Kommunstyrelsen remitterar ärendet, med samhällsbyggnadsnämndens förslag, till 
utbildningsnämnden för yttrande. Yttrandet ska ha inkommit till kommunstyrelsen senast 2021-
05-18. Yttrandet ska  innehålla uppgift om angivet behov i lokaliseringsutredningens 1.5 
föreligger.
 
Lars-Erik Olsson (S), med instämmande av Sverre Fredriksson (M), föreslår 
följande; Kommunstyrelsen önskar också i yttrandet få svar från utbildningsnämnden kring 
antalet barn i åldrarna 0-13 år, de senaste 10 åren och de kommande 10 åren, i Olsfors, samt hur 
många kvm det blir per elev när man ianspråktar den befintliga Söråns förskolas lokaler. Förslaget 
antas. 

 

Beslutsunderlag
 SBN § 59, lokaliseringsutredning förskola Olsfors
 Lokaliseringsutredning förskola Olsfors
 Lokaliseringsutredning förskola Olsfors, tjs

Skickas till
Kommunstyrelsen
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§38 KS2021/3

Upphävande av utvecklingsplan BoHäM - remiss till Härryda 
kommun och Marks kommun 

Beslut
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen
Kommunstyrelsen delar samhällsbyggnadsförvaltningens bedömning om att 
utvecklingsplan BoHäM ska upphävas. Kommunstyrelsen remitterar ärendet till Härryda 
kommun och Marks kommun, för att möjliggöra för kommunerna att lämna synpunkter på 
förslaget om upphävande av utvecklingsplan BoHäM, senast 2021-06-30.

Ärendet
Utvecklingsplan BoHäM beskrevs vid dess antagande 2014 som en plattform för 
gränsöverskridande samarbete mellan Bollebygd, Härryda och Marks kommuner 
(BoHäM). Utvecklingsplanen angav inriktning och målsättning för BoHäM-områdets fortsatta 
utveckling medan det fortfarande var aktuellt med en ny tågstation i Bollebygd. Stationen avsågs 
att lokaliseras i Kråketorp utmed den framtida järnvägen mellan Göteborg och Borås. Utifrån 
denna stationslokalisering togs planprogram och förslag till detaljplaner fram. Sedan Trafikverket 
meddelat att den nya järnvägen mellan Göteborg och Borås inte innehåller någon station i 
Bollebygd har planuppdragen tappat i aktualitet och relevans.

Förslag till beslut
Kommunstyrelsen delar samhällsbyggnadsförvaltningens bedömning om att 
utvecklingsplan BoHäM ska upphävas. Kommunstyrelsen remitterar ärendet till Härryda 
kommun och Marks kommun, för att möjliggöra för kommunerna att lämna synpunkter på 
förslaget om upphävande av utvecklingsplan BoHäM, senast 2021-06-30.
 
Beslutsgång
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker. 
 

Beslutsunderlag
 Upphävande av utvecklingsplan BoHäM
 Utvecklingsplan BoHäM (2014)

Skickas till
Kommunstyrelsen
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§39 KS2021/60

Remiss; Åtgärdsvalsstudie för väg 180 - remissvar till Trafikverket 

Beslut
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen
Kommunstyrelsen antar förslag till yttrande och översänder det som sitt remissvar 
till Trafikverket.

Ärendet
Trafikverket har under ett knappt års tid drivit en studie om väg 180 mellan Viared 
och Alingsås. Syftet med studien har varit att i dialog med berörda beskriva vägen, dess funktion 
och dess brister samt att ta fram kostnadseffektiva och långsiktigt hållbara åtgärder. Den 
framtagna rapporten ska utgöra beslutsunderlag för Boråsregionens kommunalförbund och 
Västra Götalandsregionen inför kommande revidering av den regionala planen för 
infrastruktur. En samlad effektbedömning (SEB) har tagits fram för den föreslagna nya 
sträckningen av vägen (åtgärd 9) och den granskas parallellt med denna remiss. Syftet med SEB är 
att fungera som ett kompletterande beslutsunderlag och utgöra ett stöd för planering, beslut
och uppföljning. När den samlade effektbedömningen godkänts nationellt kommer den att 
publiceras på Trafikverkets hemsida. Studien kan därför ännu inte ta ställning för eller emot 
denna åtgärd. Remissen sänds till berörda kommuner och andra myndigheter, men även 
till organisationer som projektet varit i kontakt med eller anser viktiga att tillfråga.
 
Bollebygds kommun, Alingsås kommun och Borås stad berörs av denna åtgärdsvalsstudie. 
Studien identifierar brister och presenterar förslag till åtgärder på kommunal och regional nivå 
utifrån de lösningar som övervägts. De huvudsakliga bristerna är kopplade till framkomlighet, 
trafiksäkerhet och närmiljöer. Lösningar och åtgärder är förankrade i Trafikverkets princip för 
hushållning med ekonomiska och ekologiska resurser (fyrstegsprincipen). Lösningar och åtgärder 
är av olika karaktär och är kostnadsdrivande inom alla nivåer i fyrstegsprincipen. Studien föreslår 
en ny dragning av väg 180 för att minska belastningen på infrastrukturen i Borås och minska 
nyttjandet av så kallade smitvägar. Genom att förlägga en ny sträckning av vägen från Sandhult 
till Viared skapas en möjlighet att nå väg 27 utan att passera centrala Borås. Denna lösning med 
tillhörande åtgärder förväntas skapa en mer hållbar trafiksituation i Borås och ökad 
framkomlighet till/från övriga kommuner längs sträckan. För att minska belastningen på väg 180 
föreslås satsningar på distansutbildningar och attraktivare kollektivtrafik. För att öka 
trafiksäkerheten föreslås bland annat viltåtgärder och breddning av vägen på vissa 
platser. Tidshorisonten sträcker sig inom kort sikt (2021-25), medellång sikt (2025-29) och lång 
sikt (efter 2029). Bollebygds kommun är inte väghållare inom det studerade området.
 
Trafikverket önskar remissvar och synpunkter senast 2021-05-14.
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Förslag till beslut
Kommunstyrelsen antar förslag till yttrande och översänder det som sitt remissvar 
till Trafikverket.
 
Beslutsgång
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker. 
 

Beslutsunderlag
 Svar på remiss gällande ÅVS väg 180
 Yttrande ÅVS väg 180
 Missiv remiss ÅVS väg 180
 Remiss ÅVS väg 180

Skickas till
Kommunstyrelsen
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§40 KS2021/66

Bostadsförsörjningsprogram - beslut om styrgrupp 

Beslut
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 
Kommunstyrelsen utser kommunstyrelsens arbetsutskott och samhällsbyggnadsnämndens 
presidium till att ingå i styrgruppen för arbetet med bostadsförsörjningsprogrammet.

Ärendet
Samhällsbyggnadsförvaltningen har startat upp arbetet med att revidera 
bostadsförsörjningsprogrammet 2017-2026 (KS2017/70) och en styrgrupp behöver tillsättas till 
arbetet. Förslaget är att tillsätta samma styrgrupp som i översiktsplanearbetet, då kommunens 
bostadsförsörjning och översiktsplanering ska samspela och komplettera varandra.

Förslag till beslut
Kommunstyrelsen utser kommunstyrelsens arbetsutskott och samhällsbyggnadsnämndens 
presidium till att ingå i styrgruppen för arbetet med bostadsförsörjningsprogrammet.
 
Beslutsgång
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker. 
 

Beslutsunderlag
 Bostadsförsörjningsprogram beslut om styrgrupp

Skickas till
Kommunstyrelsen
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§41 KS2021/61

Remiss; Fördjupad översiktsplan (FÖP) Vårgårda tätort - remissvar 
till Vårgårda kommun 

Beslut
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 
Kommunstyrelsen antar förslag till yttrande och översänder det till Vårgårda kommun som 
Bollebygds kommuns remissvar på den fördjupade översiktsplanen.

Ärendet
Vårgårda kommun har sänt ett samrådsförslag om en fördjupad översiktsplan för Vårgårda tätort 
till olika remissinstanser, däribland Bollebygds kommun. Förslaget syftar till att utveckla en grön 
och hållbar småstad till år 2040, med fokus på kommunens tätort. I förslaget hanteras flera 
utmaningar, bland annat den rådande bostadsbristen, utbud gällande handel, restauranger och 
kultur samt begränsningar inom kollektivtrafiken. För att åtgärda detta har Vårgårda kommun 
bland annat formulerat en utvecklingsstrategi med fokus på: Hållbar småstad, God gestaltning 
och arkitektur, Attraktiva boenden samt Aktiv småstad med gott företagsklimat.

Förslag till beslut
Kommunstyrelsen antar förslag till yttrande och översänder det till Vårgårda kommun som 
Bollebygds kommuns remissvar på den fördjupade översiktsplanen.
 
Beslutsgång
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker.

Beslutsunderlag
 Remissvar Fördjupad översiktsplan Vårgårda tätort
 Yttrande över FÖP Vårgårda kommun
 Fördjupad översiktsplan Vårgårda tätort samrådshandling webb
 Brev till remissinstanser, samråd fördjupad översiktsplan Vårgårda tätort

Skickas till
Kommunstyrelsen
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§42 KS2021/88

Samråd inom vattenförvaltning i Västerhavets vattendistrikt 2021-
2027 - enkätsvar 

Beslut
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen
Kommunstyrelsens beslutar att översända upprättat förslag till samrådssvar till Länsstyrelsen i 
Västra Götaland.

Ärendet
Alla länder i Europeiska unionen arbetar sedan år 2000 med en gemensam vattenpolitik, som 
styrs av det så kallade vattendirektivet. Syftet med direktivet är att skydda och förbättra 
vattenkvaliteten i vattendrag, sjöar, grundvatten och kustnära havsområden. En viktig del i 
arbetet är att alla berörda, såväl myndigheter som organisationer, företag och privatpersoner, ska 
kunna vara delaktiga.
 
Länsstyrelsen i Västra Götalands län, som också är Vattenmyndighet i Västerhavets vattendistrikt, 
har tagit fram förslag till förvaltningsplan, åtgärdsprogram, miljökvalitetsnormer och en 
delförvaltningsplan med åtgärder mot vattenbrist och torka, inför vattenarbetet 2021–2027. 
Dessa förslag samråds under sex månader, 1 november 2020–30 april 2021. Synpunkter på 
samrådsdokumenten ska ha inkommit till vattenmyndigheten senast den 30 april 2021. . Samrådet 
syftar till att samla in synpunkter från olika aktörer så att beslut kan fattas utifrån ett så brett 
underlag som möjligt. Med väl underbyggda och förankrade beslut har vi bättre förutsättningar 
att bevara och förbättra Sveriges vatten.

Förslag till beslut
Kommunstyrelsens beslutar att översända upprättat förslag till samrådssvar till Länsstyrelsen i 
Västra Götaland.
 
Beslutsgång
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker. 
 

Beslutsunderlag
 Missiv Samråd om vattenförvaltning Västerhavet
 Vattenmyndigheternas samråd -enkätfrågor (1)
 Yttrande över vattenmyndigheternas samråd

Skickas till
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Kommunstyrelsen
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§43 KS2020/214

Uppdrag till kommunchef kring HVB-hemmet på Lokes väg - 
information 

Ärendet
Dagens sammanträde
Lokalstrateg Jennie Wessbo och Bollebos VD Helene Persson Alsin redogör för arbetsutskottet 
kring det uppdrag som finns om HVB-hemmet på Lokes väg i Bollebygd. Kommunstyrelsens 
ordförande meddelar att samma information kommer att lämnas till kommunstyrelsen på 
sammanträde 2021-04-13. 

Beslutsunderlag
 Lokes Väg - Utredning förutsättningar och ekonomiska konsekvenser
 Bilaga 1 och 2 Kalkyler
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§44 KS2018/139

Lokalresursplan 2021-2030 för Bollebygds kommun 

Beslut
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige antar förslag till lokalresursplan 2021-2030 för 
Bollebygds kommun.

Ärendet
Lokalresursplanens syfte är att få fram ett samlat planeringsunderlag för befintliga lokaler samt de 
lokaler som det finns brist på. Det är också av vikt att få ett gemensamt grepp om de framtida 
lokalbehoven för kommunens verksamheter. Lokalresursplanen blir även ett underlag för det 
behov av lokaliseringsutredningar som kommunen behöver göra för olika typer av 
verksamhetslokaler.

Kommunstyrelsen beslutade  i oktober 2020-10-06 att skicka förslaget till lokalresursplan på 
remiss till samhällsbyggnadsnämnden, utbildningsnämnden och socialnämnden. Särskilt önskade 
kommunstyrelsen få synpunkter på prioritering och årsangivelser i bilaga 7. Yttranden från 
nämnderna skulle vara kommunstyrelsen tillhanda senast 2020-12-31. 

Samtliga nämnder har inkommit med yttranden inom angiven remisstid och förslagen i 
yttrandena har arbetats in i den lokalresursplan som ligger som förslag till antagande. Noteras bör 
att nämndernas prioriteringar har beaktats i den slutliga prioriteringen i bilaga 7 i 
lokalresursplanen. I sammanställningen har det vägts in avgörande faktorer kopplat till 
prioriteringar (1-3) rörande bland annat; tidsaspekt för planarbete, genomförd förstudie eller ej, 
personella resurser för projektarbete, finansiering, konsekvenser vid utebliven åtgärd, tänkbar 
förändring i behov över tid samt realiserbar tidsplan. Gemensamt för samtliga nämnder är 
behovet av administrativa lokaler (kontorsarbetsplatser, mötesrum m.m.) Ett ställningstagande 
kring framtida administrativa lokaler behöver göras och senast 2024 behövs en god lösning, 
uppdrag kring att utreda frågan bör ges under 2021.

Sammanställning yttrande från socialnämnden:
Flera av socialnämndens verksamheter finns upptagna i planen där det föreligger behov av nya 
lokaler. Nämnden föreslår att dokumentet och bilaga 7, prioriteringslistan, uppdateras enligt 
följande: Gruppbostad LSS ska prioriteras upp till 1. Det har sedan tidigare placerats på 
prioriteringsnivå 2 i prioriteringslistan, bilaga 7. Daglig verksamhets inflyttning till de nya 
lokalerna på Hembygdsvägen 5 är redan i gång varför nämnden föreslår att detta stycke, 6.3, tas 
bort från dokumentet. För övrigt föreslår nämnden att en beskrivning av fortsatt utveckling av 
lokalerna på Hembygdsvägen ska finnas med i dokumentet. Resterande lokaler kan innefatta 
verksamheter för flera olika samhällsgrupper såsom äldre och brukare med insatser enligt 
LSS/SoL. Behov av lokaler för hemtjänst, träffpunkt för äldre och kontor är beskrivet i 
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dokumentet och är verksamheter som skulle kunna inrymmas på Hembygdsvägen 5.

Sammanställning yttrande från samhällsbyggnadsnämnden:
För samhällsbyggnadsnämnden har det till lokalresursplanen lyfts behov av kontorsarbetsplatser 
samt lokaler för teknisk service/kontor på Råssa. Förvaltningen har idag de flesta av sina 
kontorsarbetsplatser i extern hyrd lokal Tingkullen. Lokalerna har brister i arbetsmiljö och 
hyresavtalet löper ut 2024 varpå samhällsbyggnadsnämnden lyfter detta behov som prio 1. En 
ombyggnation av Råssa lyfter nämnden också som en prio 1. Vidare föreslår nämnden att 
framtagen processkarta för projektering bifogas till lokalresursplanen, denna bilaga illustrerar och 
ger inblick i den genomsnittliga tidsåtgången från utredning och förstudie till genomförande och 
färdigställd byggnation.
Utifrån de sammanställda behoven i bilaga 7 där många lokaler rangordnas med prio 1 behöver 
kommunstyrelsen se till att prioritering görs utifrån den investeringsbudget som är tilldelad 
samhällsbyggnadsnämnden. För att kunna verkställa behoven i lokalresursplanen är det en viktig 
förutsättning att få en projektorganisation för plan- och fastighetsenheten för att detta ska kunna 
verkställas. Denna kostnad belastar investeringsbudget för fastighet.

Sammanställning yttranden från utbildningsnämnden:
De lokalbehov som utbildningsnämnden aviserat sedan lång tid bör fortsatt ha prioritet 1. I 
planen kan det uppfattas som att folkhälsa och ungdomsgård tillhör nämndens ansvarsområde, 
men så är inte fallet. I bilaga 7 finns de lokaler som nämnden under lång tid har haft som 
prioriterade lokalbehov.
1. Förskola/skola/bibliotek i Olsfors
2. Förskolan skola 7-9 samt allaktivitetshall i Bollebygd.
Med anledning av att nämndens lokalbehov inte har kunnat tillgodoses i enlighet med 
planeringen har ytterligare behov uppstått och det är provisoriska lokaler i avvaktan på förskola, 
skola 7-9 samt allaktivitetshall i Bollebygd. Förskola upprättades provisoriskt redan 2019. 
Provisoriska lokaler för grundskola, förskoleklass, fritidshem och grundsärskola förväntas finnas 
fr.o.m hösten 2021. I ursprunglig planering skulle det finnas en permanent lösning from samma 
tidpunkt. Lokalbehov för förskola/skola/bibliotek i Olsfors har aviserats sedan lokalprogram 
upprättades 2012.
 
Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut i ärendet.

Förslag till beslut
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige antar förslag till lokalresursplan 2021-2030 för 
Bollebygds kommun.
 
Beslutsgång
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker. 
 

Beslutsunderlag
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 Lokalresursplan 2021-2030 för Bollebygds kommun
 Lokalresursplan Bollebygds kommun 2021-2030
 Lokalresursplan Bollebygds kommun sammanställning yttrande från facknämnder
 §263 SBN Lokalresursplan 2020-2029 för Bollebygds kommun - remiss från 

kommunstyrelsen(SBN2020219-8)
 Yttrande lokalresursplan Bollebygds kommun -SBN(SBN2020219-6)
 §77 UN Lokalresursplan  för Bollebygds kommun 2020-2029(UN2020363-8)
 Lokalresursplan(UN2020363-6)
 §124 SN Lokalresursplan 2020-2029 för Bollebygds kommun - remiss(SN2020125-8)
 §5 KSAU Lokalresursplan 2020-2029 för Bollebygds kommun

Skickas till
Kommunstyrelsen
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§45 KS2020/151

Behov av boende för personer med autism - yttrande från 
samhällsbyggnadsnämnden 

Beslut
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen
Kommunstyrelsen ger samhällsbyggnadsnämnden i uppdrag att påbörja arbetet med planering av 
boende enligt framtagen processkarta. Arbetet inbegriper förstudie av LSS-boende 
autism. Kommunstyrelsen föreslår att medel för förstudien tas från samhällsbyggnadsnämndens 
investeringsbudget för fastighet.

Ärendet
Behov av ytterligare boende för personer med funktionsnedsättning, främst autism, har funnits 
i kommunen under många år. Med anledning av det gjordes ett större arbete under år 2015 för 
att skapa en kunskapsbas om hur ett boende för personer med autism borde utformas och 
en sammanställning av slutsatserna gjordes och lämnades vidare till kommunfullmäktige. 
Under 2016 beslutade kommunfullmäktige att uppdra åt samhällsbyggnadsnämnden att driva 
frågan med fokus på att bygga genom entreprenad. Under hösten 2019 ombads socialnämnden 
att yttra sig över föreslagen entreprenad och bedömningen gjordes då att förslaget inte 
var kostnadseffektivt. Kommunstyrelsen beslutade då att upphäva sitt tidigare beslut där 
uppdrag gavs åt samhällsbyggnadsnämnden att undersöka lösningar med fokus på entreprenad. 
Något nytt beslut fattades inte.
 
Socialnämnden ser att det finns ett ökat behov av boende för personer med autism jämfört 
med det behov som redovisades 2015. Då redovisades behov av två platser på eget boende samt 
att ytterligare två snart sannolikt skulle tillkomma, i nuläget finns behov av sex platser. I 
dagsläget löses behovet genom att två platser köps av andra utförare för en total kostnad om ca 6 
mnkr per år. För fyra andra finns i nuläget ingen lämplig lösning då en plats utanför kommunen 
inte är lämplig av olika skäl, av dessa fyra har tre, under våren, rapporterats till Inspektionen för 
vård och omsorg (IVO) som ej verkställda. Två ärenden kommer kvarstå som ej verkställda 
under det tredje kvartalet. Att ett beslut rapporteras som ej verkställt innebär att kommunen 
riskerar att få betala vite om IVO bedömer att kommunen inte har gjort tillräckligt för att lösa 
situationen. Ett sådant vite uppgår, enligt tidigare praxis, per individ normalt till ca 1 mkr per år 
som beslutet ej verkställts.
 
Kommunstyrelsen beslutade vid sammanträde i oktober 2020 att remittera ärendet kring behov 
av boende för personer med autism till samhällsbyggnadsnämnden för
yttrande. I sitt yttrande till kommunstyrelsen ska samhällsbyggnadsnämnden presentera 
lösning på det akuta behovet av lokal enligt socialnämndens begäran, ekonomisk bedömning 
samt en beskrivning av tidsplan. Bedömningen är att en förstudie behöver göras för boende för 
personer med autism. I förstudien ska det tas fram bland annat lokalprogram, utredningar, 
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ramhandlingar. När samtliga handlingar och nödvändiga tillstånd är klara så kan byggnation 
starta. Uppskattad tidsåtgång i sin helhet bedöms för färdigställande samt inflyttning inom tre år 
från det att uppdrag ges att verkställa boende för personer med 
autism. Samhällsbyggnadsförvaltningen uppskattar kostnaden för förstudie till ca 1 mnkr och den 
uppskattade investeringskostnaden beräknas uppgå till mellan 14 och 18 mnkr. Driftskostnaden 
uppskattas till 730 tkr. 

Förslag till beslut
Ledamöternas förslag till beslut
Michael Plogell (FR) föreslår att kommunstyrelsen ger samhällsbyggnadsnämnden i uppdrag att 
påbörja arbetet med planering av boende enligt framtagen processkarta. Arbetet inbegriper 
förstudie av LSS-boende autism. Kommunstyrelsen föreslår att medel för förstudien tas från 
samhällsbyggnadsnämndens investeringsbudget för fastighet.
 
Beslutsgång
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker. 

Beslutsunderlag
 §171 KS Behov av boende för personer med autism
 §99 SN Behov av boende för personer med autism(SN202060-7)
 §19 SBN Yttrande från samhällsbyggnadsnämnden kring behov av boende för personer 

med autism(SBN2020274-3)
 Yttrande från samhällsbyggnadsnämnden kring behov av boende för personer med 

autism(SBN2020274-1)

Skickas till
Kommunstyrelsen
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§46 KS2021/75

Ansökan om folkhälsomedel 2021 från Hestrafors IF 

Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott godkänner ansökan från Hestrafors IF (inkommen 2021-01-26) 
och beviljar ett bidrag om 15 000 kronor.

Ärendet
Varje år ges föreningar och frivilligorganisationer möjligheten att ansöka om särskilda 
folkhälsomedel för insatser som främjar folkhälsan i Bollebygds kommun. Anvisningar och 
kriterier för hur medlen ska användas finns.
 
Hestrafors IF ansöker om folkhälsomedel för att anlägga ett utegym på Bollevi. Hestrafors 
kärnverksamhet är att bedriva fotboll och innebandy. Föreningen ansvarar också för ett 3 
kilometer långt elljusspår vid Bollevi. Ett utegym skulle komplettera befintliga verksamheter på 
ett bra sätt. Utegymmet ses som ett nytt projekt skiljt från övriga verksamheter men som 
fortfarande stödjer föreningens huvudsyfte; att stärka folkhälsan i Bollebygds kommun. Alla 
kommer att vara välkomna att använda utegymmet, det är kostnadsfritt och kan bli en naturlig 
mötesplats för motionärer. Föreningen har för avsikt att skapa ett utegym som är anpassat för 
personer med funktionsvariationer. Föreningen planerar att sätta upp belysning vid utegymmet 
och på så vis kommer utegymmet att vara tillgängligt från tidig morgon till sen kväll alla årstider.
 
Föreningen har varit i kontakt med samhällsbyggnadsförvaltningen och fått information om att 
den som ansvarar för ett utegym är tillsynspliktig (en årlig besiktning ska ske av 
behörig/akrediterad besiktningsman), ett utegym som är till för allmänheten måste vara 
tillgänglighetsanpassat. Utegymmet är inte bygglovspliktigt.
 
Kommunstyrelseförvaltningen har granskat ansökan och anser att den uppfyller kriterierna för 
godkännande. Återrapport ska ske enligt anvisningar. 
 
Kommunstyrelsen har delegerat till arbetsutskottet att fatta beslut om de sökbara projektmedel 
som finns avsatta (KS 2015/121, § 81).

Förslag till beslut
Kommunstyrelseförvaltningens förslag till beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott godkänner ansökan från Hestrafors IF (inkommen 2021-01-26) 
och beviljar ett bidrag om 15 000 kronor.
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Beslutsgång
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker. 
 

Beslutsunderlag
 Ansökan om folkhälsomedel 2021 från Hestrafors IF, tjs
 Ansökan om folkhälsomedel Hestrafors IF, inkom 21-01-26

Skickas till
Hestrafors IF: Hestraforsif@telia.com, projektledare Anders Simonsson: 
simson_1992@hotmail.com
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§47 KS2021/76

Ansökan om folkhälsomedel 2021 från Bollebygds AFF Handboll 

Beslut
Kommunstyrelseförvaltningens förslag till beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott godkänner ansökan från Bollebygds AFF Handboll (inkommen 
2021-01-27) och beviljar ett bidrag om 5 000 kronor.

Ärendet
Varje år ges föreningar och frivilligorganisationer möjligheten att ansöka om särskilda 
folkhälsomedel för insatser som främjar folkhälsan i Bollebygds kommun. Anvisningar och 
kriterier för hur medlen ska användas finns. 
 
Bollebygds AFF Handboll ansöker om bidrag för att testa konceptet ”Handboll fitness”. 
Konceptet har tagits fram av handbollsförbundet och är ett träningskoncept för dem som vill 
idrotta utan att tävla. Huvudregeln är att lek går före allvar och att alla kan vara med. Handboll 
fitness kan vara ett koncept för de motionärer som saknar föreningslivets gemenskap, och för de 
som vill träna på egna villkor. Handboll fitness ska vara ett komplement till föreningens övriga 
verksamhet och ett sätt att få fler i rörelse. Föreningen vill erbjuda träningen utomhus under 
våren och sommaren 2021, kostnadsfritt under projekttiden. Föreningen planerar att spela på 
olika håll i kommunen, för att nå ut till fler.
 
Kommunstyrelseförvaltningen har granskat ansökan och anser att den uppfyller kriterierna för 
godkännande. Återrapport ska ske enligt anvisningar.
 
Kommunstyrelsen har delegerat till arbetsutskottet att fatta beslut om de sökbara projektmedel 
som finns avsatta (KS 2015/121 § 81).

Förslag till beslut
Kommunstyrelseförvaltningens förslag till beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott godkänner ansökan från Bollebygds AFF Handboll (inkommen 
2021-01-27) och beviljar ett bidrag om 5 000 kronor.
 
Beslutsgång
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker. 
 

Beslutsunderlag
 Ansökan om folkhälsomedel 2021 från Bollebygds AFF Handboll, tjs
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 210127_Ansökan om folkhälsomedel 2021 för Handboll Fitness (002)

Skickas till
baffhandboll@gmail.com 
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§48 KS2021/77

Ansökan om folkhälsomedel 2021 från Töllsjö IF 

Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott godkänner ansökan från Töllsjö IF (inkommen 2021-01-27) 
och beviljar ett bidrag om
5 000 kronor.

Ärendet
Varje år ges föreningar och frivilligorganisationer möjligheten att ansöka om särskilda 
folkhälsomedel för insatser som främjar folkhälsan i Bollebygds kommun. Anvisningar och 
kriterier för hur medlen ska användas finns.
 
Töllsjö IF ansöker om folkhälsomedel för att få fler barn i rörelse. Under hösten 2020 erbjöd 
Töllsjö IF prova-på-idrotter för barn födda 2007-2011. Det var särskilt populärt med badminton 
och bordtennis, varpå föreningen nu vill erbjuda barn och unga att regelbundet kunna spela dessa 
racketsporter. Föreningen har inte tidigare erbjudit individuella sporter utan fokus har legat på 
lagsport, fotboll. Bidraget behövs för inköp av material (nät, racket och bollar). Projektet syftar 
till att kunna erbjuda barn och unga i kommunen flera aktiviteter, kostnadsfritt under 2021. 
Fokus ska vara att röra på sig, inte att tävla.
 
Kommunstyrelseförvaltningen har granskat ansökan och anser att den uppfyller kriterierna för 
godkännande. Återrapport ska ske enligt anvisningar.
 
Kommunstyrelsen har delegerat till arbetsutskottet att fatta beslut om de sökbara projektmedel 
som finns avsatta (KS 2015/121 § 81).

Förslag till beslut
Kommunstyrelseförvaltningens förslag till beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott godkänner ansökan från Töllsjö IF (inkommen 2021-01-27) 
och beviljar ett bidrag om 5 000 kronor.
 
Beslutsgång
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker. 
 

Beslutsunderlag
 Ansökan om folkhälsomedel 2021 från Töllsjö IF, tjs
 Töllsjö IF Ansökan folkhälsomedel 2021
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Skickas till
Anna-Karin Axelsson: axelak@hotmail.com, Töllsjö IF: holmangen@telia.com
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§49 KS2021/78

Ansökan om folkhälsomedel 2021 från HK Bollebygd 

Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott avslår ansökan från HK Bollebygd (inkommen 2021-02-11) 
med anledning av att ansökan inkom efter sista ansökningsdag den 27 januari.
 

Ärendet
Varje år ges föreningar och frivilligorganisationer möjligheten att ansöka om särskilda 
folkhälsomedel för insatser som främjar folkhälsan i Bollebygds kommun. Sista ansökningsdag är 
den 27 januari varje år. Anvisningar och kriterier för hur medlen ska användas finns.
 
HK Bollebygd inkom den 11 februari med en ansökan om folkhälsomedel för ett 
integrationsprojekt. Genom att ta in en språkstödjare/översättare vill föreningen nå ut till 
kommuninvånare där det i dagsläge finns språkbarriärer. Med hjälp av språkstödjare skulle 
föreningens verksamhetsplan kunna översättas till olika språk, och genom att ha språkstödjare på 
plats i samband med aktiviteter skulle föreningen kunna öka möjligheterna att rekrytera barn och 
unga med utländsk bakgrund till sin verksamhet.

Förslag till beslut
Kommunstyrelseförvaltningens förslag till beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott avslår ansökan från HK Bollebygd (inkommen 2021-02-11) 
med anledning av att ansökan inkom efter sista ansökningsdag den 27 januari.
 
Beslutsgång
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker. 
 

Beslutsunderlag
 Ansökan om folkhälsomedel 2021 från HK Bollebygd, tjs
 Ansökan om folkhälsomedel från HK Bollebygd 2021

Skickas till
HK Bollebygd; hkbollebygd@gmail.com
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§50 KS2021/85

Handlingsplan psykisk hälsa i Västra Götaland 2018-2022 

Beslut
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 
Kommunstyrelsen ställer sig bakom en förlängning av Handlingsplan psykisk hälsa i Västra 
Götaland, till och med år 2022.

Ärendet
Sedan 2016 finns i Västra Götaland en strukturerad samverkan mellan huvudmännen 
på länsövergripande nivå. Detta har varit ett krav och en förutsättning för de statsbidrag som 
lämnats. 2017 fattade huvudmännen beslut om en gemensam handlingsplan för psykisk hälsa för 
åren 2018–2020. Handlingsplanen togs fram i samverkan mellan Västra Götalandsregionen, de 49 
kommunerna samt Nationell Samverkan för Psykisk Hälsa i Göteborg och Västra Götaland 
(NSPHiG) inom ramen för vårdsamverkan. Handlingsplanen syftar bland annat till att stärka 
kommuner och regioner i arbetet med att främja psykisk hälsa och gemensamt arbeta för att 
minska den psykiska ohälsan. 2019 gjordes en fördjupad analys som gav stöd för ett fortsatt 
arbete och handlingsplanen föreslås därför förlängas till och med 2022. Den länsgemensamma 
styrgruppen för handlingsplan psykisk hälsa ställde sig den 15 oktober bakom en förlängning av 
handlingsplanen med mindre revideringar. Bedömningen var att målen är fortsatt aktuella och det 
är nu arbetet börjar göra skillnad. Syftet med handlingsplanens mål, aktiviteter och indikatorer är 
att sätta ljus på områden där man i Västra Götaland vill bli bättre. Handlingsplanen skapar en 
grund för att utveckla regionens gemensamma insatser med tidig samordning och sömlösa 
vårdövergångar samt god samverkan.
 
Direktionen för Boråsregionen Sjuhärads kommunalförbund ställde sig bakom en förlängning av 
Handlingsplan psykisk hälsa i Västra Götaland 2018-2022 i februari 2021 och rekommenderar 
medlemskommunerna att ta beslut om handlingsplanen. Handläggare har varit i kontakt med 
socialförvaltningen och utbildningsförvaltningen, båda förvaltningarna ställer sig bakom en 
förlängning av handlingsplanen till och med 2022.

Förslag till beslut
Kommunstyrelseförvaltningens förslag till beslut
Kommunstyrelsen ställer sig bakom en förlängning av Handlingsplan psykisk hälsa i Västra 
Götaland, till och med år 2022.
 
Beslutsgång
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker. 
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Beslutsunderlag
 Handlingsplan psykisk hälsa i Västra Götaland 2018-2022, tjs
 Brev Handlingsplan psykisk hälsa i Västra Götaland 2018-2022
 Protokollsutdrag § 6 210212 Handlingsplan Psykisk hälsa i Västra Götaland 2018-2022
 Handlingsplan psykisk hälsa i Västra Götaland 2018-2022

Skickas till
Kommunstyrelsen
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§51 KS2021/105

Delegeringsrätt till kommunstyrelsen att fatta beslut i anledning av 
pandemilagen och dess följdförordningar 

Beslut
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 
Kommunfullmäktige delegerar till Kommunstyrelsen att besluta om föreskrifter som kan 
meddelas med stöd av 13 § lagen om särskilda begränsningar för att förhindra spridning av 
sjukdomen covid-19 (pandemilagen). De beslut som omfattas av delegationen inskränker sig till 
förbud som gäller under perioder om maximalt 2 veckor och på vissa angivna och/eller 
begränsade områden. Delegationen omfattar även en eventuell förlängning av lagen.
 
Kommunstyrelsen ska ansvara för uppgifter som ankommer på Bollebygds kommun enligt den 
tillfälliga lagen (2021:4) om särskilda begränsningar för att förhindra spridning av Covid-19 eller 
förordningar och föreskrifter som meddelas med stöd av denna, i den mån uppgiften inte redan 
anförtrotts annan nämnd.

Ärendet
Bollebygds kommun kan komma att behöva fatta beslut om föreskrifter som har överlåtits och 
som kan komma att överlåtas till kommunerna enligt 13 § i den tillfälliga s.k. pandemilagen. För 
att tydliggöra ansvarsfördelningen och för att förbereda en skyndsam handläggning av sådana 
beslut föreslås kommunfullmäktige, i de fall inte hinder mot detta föreligger enligt lag, delegera 
uppgiften till kommunstyrelsen.
 
Tidigare har regeringen, utöver ordningslagen och smittskyddslagen, till stor del saknat lagstöd 
för att kunna utfärda förordningar för att förhindra eller begränsa smittspridning av sjukdomen 
Covid-19. Den 10 januari 2021 trädde dock den nya tillfälliga lagen (2021:4) om särskilda 
begränsningar för att förhindra spridning av sjukdomen covid-19 i kraft (även kallad 
pandemilagen). Pandemilagen medför möjligheter för regeringen att utfärda tillfälliga 
förordningar för att hindra eller begränsa smittspridning. I 13 § pandemilagen har införts en 
möjlighet för regeringen att låta en kommun meddela föreskrifter om förbud mot att vistas i en 
park, på en badplats eller på någon annan liknande särskilt angiven plats, om det på platsen finns 
en påtaglig risk för trängsel. Lagen gäller till och med september 2021.
 
Med stöd av pandemilagen har regeringen hittills utfärdat en förordning (2021:8) om särskilda 
begränsningar för att förhindra spridning av sjukdomen covid-19 varigenom krav ställs avseende 
t ex gym- och idrottsanläggningar, badhus och handelsplatser. Genom förordningen införs också 
ett förbud att upplåta lokaler för privata tillställningar som omfattar fler än åtta 
personer. Ytterligare föreskrifter och smittskyddsåtgärder kan därutöver komma mycket snabbt.
 

Page 33 of 62



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Kommunstyrelsens arbetsutskott
Sammanträdesdatum
2021-03-25

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

För att begränsa spridningen av det nya coronaviruset har regeringen den 4 mars 2021 
kompletterat begränsningsförordningen och därigenom nu gett kommuner rätt att utfärda förbud 
mot att vistas på vissa platser där det kan finnas risk för trängsel. Bestämmelsen finns i 8 kap 1 § 
förordningen. Den nya bestämmelsen trädde ikraft den 11 mars 2021.
Bestämmelsen ger kommunerna en rätt att utfärda förbud att:
• vistas i en park,
• på en badplats, eller
• på någon annan liknande särskild plats.

Förutsättningarna för att utfärda en föreskrift om ett sådant förbud är att:
• det på platsen ska finnas en påtaglig risk för trängsel,
• att föreskrifterna inte innebär ett hinder mot att förflytta sig inom riket, och
• inte heller i övrigt innebär obefogade inskränkningar i enskildas frihet.

Med begreppet ”annan liknande särskilt angiven plats” avses att det endast är vissa typer av 
platser som omfattas av bemyndigandet. De platser som omfattas är sådana som allmänheten 
typiskt sett har tillträde till. Av propositionen framgår dock uttryckligen att vissa platser inte 
omfattas. Det är platser där det bedrivs näringsverksamhet eller offentlig verksamhet av mer 
betydande omfattning, t.ex. köpcentrum och bibliotek, och platser som framför allt används för 
att förflytta sig från en plats till en annan, t.ex. gågator och bilvägar, fartyg och andra färdmedel. 
Förbudföreskrifter kan alltså inte gälla sådana platser.
 
De beslut som kan komma att fattas av kommunstyrelsen och som omfattas av delegationen 
inskränker sig till förbud som gäller under perioder om maximalt 2 veckor och på vissa angivna 
och/eller begränsade områden. Beslut som innebär längre perioder och eller större områden kan 
komma att behöva hänskjutas till kommunfullmäktige för beslut. Innan en kommun meddelar 
föreskrifter om förbud mot att vistas på en särskilt angiven plats ska smittskyddsläkaren och 
Folkhälsomyndigheten ges tillfälle att yttra sig över kommunens förslag.

Sveriges kommuner och regioner (SKR) har uttalat sig beträffande frågan om vilken instans i 
kommunen som är mest lämpad att fatta dylika beslut jml förordningen. ”Av förordningen 
framgår att det är kommunen som bemyndigas att utfärda föreskrifter om förbud enligt 
förordningen. Lagstiftningen i sig inte säger inget om på vilken nivå beslut om förbud med stöd 
av bemyndigandet ska fattas. Beslutanderätten utgår därmed från fullmäktige. Behov av korta 
beslutsvägar och snabb beredningsprocess talar för att det finns intresse av att överlåta viss 
beslutanderätt på styrelsen eller en nämnd, under förutsättning av att ärendet inte är av principiell 
betydelse eller annars av större vikt, det s.k. delegationsförbudet i 5 kap. 1 § kommunallagen.”
 
Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut i ärendet.
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Förslag till beslut
Kommunstyrelseförvaltningens förslag till beslut
Kommunfullmäktige delegerar till Kommunstyrelsen att besluta om föreskrifter som kan 
meddelas med stöd av 13 § lagen om särskilda begränsningar för att förhindra spridning av 
sjukdomen covid-19 (pandemilagen). De beslut som omfattas av delegationen inskränker sig till 
förbud som gäller under perioder om maximalt 2 veckor och på vissa angivna och/eller 
begränsade områden. Delegationen omfattar även en eventuell förlängning av lagen.
 
Kommunstyrelsen ska ansvara för uppgifter som ankommer på Bollebygds kommun enligt den 
tillfälliga lagen (2021:4) om särskilda begränsningar för att förhindra spridning av Covid-19 eller 
förordningar och föreskrifter som meddelas med stöd av denna, i den mån uppgiften inte redan 
anförtrotts annan nämnd.
 
Beslutsgång
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker. 
 

Beslutsunderlag
 Delegeringsrätt till kommunstyrelsen att fatta beslut i anledning av pandemilagen och 

dess följdförordningar

Skickas till
Kommunstyrelsen
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§52 KS2021/96

Redovisning av obesvarade motioner, våren 2021 

Beslut
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen
Kommunfullmäktige godkänner redovisning av obesvarade motioner, utifrån förteckning daterad 
2021-03-11.

Ärendet
Enligt kommunfullmäktiges arbetsordning § 33 ska kommunstyrelsen två gånger under året 
redovisa de motioner som inte beretts färdigt. Redovisningen ska göras på fullmäktiges ordinarie 
sammanträden i april och oktober varje år.
 
Kommunstyrelseförvaltningen har upprättat en förteckning över obesvarade motioner, daterad 
2021-03-11.
 
Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut i ärendet.

Förslag till beslut
Kommunstyrelseförvaltningens förslag till beslut
Kommunfullmäktige godkänner redovisning av obesvarade motioner, utifrån förteckning daterad 
2021-03-11.
 
Beslutsgång
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker. 
 

Beslutsunderlag
 Redovisning av obesvarade motioner, våren 2021
 Redovisning av obesvarade motioner

Skickas till
Kommunstyrelsen
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§53 KS2021/73

Utbetalning av partistöd 2021 - Vänsterpartiet 

Beslut
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar om utbetalning av partistöd till (V) 
för år 2021 med 28 084 kr.

Ärendet
Kommunfullmäktige fastställde i december 2020 bestämmelser för kommunalt partistöd i 
Bollebygds
kommun. Bestämmelserna överensstämmer med kommunallagens krav kring partistöd – att 
partistöd bara betalas ut till ett parti som är en juridisk person, och som har mandat i 
kommunfullmäktige. Vidare regleras i bestämmelserna att varje parti årligen ska lämna en skriftlig 
redovisning som visar att partistödet använts för att stärka det politiska partiets ställning i den 
kommunala demokratin. Redovisningen ska avse perioden 1 januari- 31 december och lämnas in 
till kommunstyrelseförvaltningen inom angiven tid. Redovisningen ska omfatta både det partistöd 
som utbetalats under året och det partiet eventuellt har sparat från tidigare år. En av partiet 
utsedd särskild granskare ska granska om redovisningen av partiets användning av partistödet 
överensstämmer med syftet med det kommunala partistödet. Granskningsrapporten ska bifogas 
till partiets redovisning.

I beslut i september 2017 beslutade fullmäktige att partistödet ska beslutas om kontinuerligt 
allteftersom enskilt parti inkommit med de handlingar som krävs, vilket Vänsterpartiet nu gjort.

Partistödet består av ett bidrag per parti och ett bidrag per mandat:
44 % av prisbasbeloppet/parti
15 % av prisbasbeloppet/mandat

År 2021 beräknas ett prisbasbelopp till 47 600 kr.
 
Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut i ärendet. 

Förslag till beslut
Kommunstyrelseförvaltningens förslag till beslut
Kommunfullmäktige beslutar om utbetalning av partistöd till (V) för år 2021 med 28 084 kr.
 
Beslutsgång
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker. 
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Beslutsunderlag
 Utbetalning av partistöd 2021 - Vänsterpartiet
 Granskningsrapport (V)

Skickas till
Kommunstyrelsen
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§54 KS2021/74

Utbetalning av partistöd 2021 - Miljöpartiet 

Beslut
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar om utbetalning av partistöd till (MP) 
för år 2021 med 28 084 kr.

Ärendet
Kommunfullmäktige fastställde i december 2020 bestämmelser för kommunalt partistöd i 
Bollebygds
kommun. Bestämmelserna överensstämmer med kommunallagens krav kring partistöd – att 
partistöd bara betalas ut till ett parti som är en juridisk person, och som har mandat i 
kommunfullmäktige. Vidare regleras i bestämmelserna att varje parti årligen ska lämna en skriftlig 
redovisning som visar att partistödet använts för att stärka det politiska partiets ställning i den 
kommunala demokratin. Redovisningen ska avse perioden 1 januari-31 december och lämnas in 
till kommunstyrelseförvaltningen inom angiven tid. Redovisningen ska omfatta både det partistöd 
som utbetalats under året och det partiet eventuellt har sparat från tidigare år. En av partiet 
utsedd särskild granskare ska granska om redovisningen av partiets användning av partistödet 
överensstämmer med syftet med det kommunala partistödet. Granskningsrapporten ska bifogas 
till partiets redovisning.

I beslut i september 2017 beslutade fullmäktige att partistödet ska beslutas om kontinuerligt 
allteftersom enskilt parti inkommit med de handlingar som krävs, vilket Miljöpartiet nu gjort.

Partistödet består av ett bidrag per parti och ett bidrag per mandat:
44 % av prisbasbeloppet/parti
15 % av prisbasbeloppet/mandat

År 2021 beräknas ett prisbasbelopp till 47 600 kr.
 
Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut i ärendet. 

Förslag till beslut
Kommunstyrelseförvaltningens förslag till beslut
Kommunfullmäktige beslutar om utbetalning av partistöd till (MP) för år 2021 med 28 084 kr.
 
Beslutsgång
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker. 
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Beslutsunderlag
 Utbetalning av partistöd 2021 - Miljöpartiet
 Granskningsrapport (MP)

Skickas till
Kommunstyrelsen
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§55 KS2021/95

Utbetalning av partistöd 2021 - Centerpartiet 

Beslut
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar om utbetalning av partistöd till (C) 
för år 2021 med 42 364 kr.

Ärendet
Kommunfullmäktige fastställde i december 2020 bestämmelser för kommunalt partistöd i 
Bollebygds
kommun. Bestämmelserna överensstämmer med kommunallagens krav kring partistöd – att 
partistöd bara betalas ut till ett parti som är en juridisk person, och som har mandat i 
kommunfullmäktige. Vidare regleras i bestämmelserna att varje parti årligen ska lämna en skriftlig 
redovisning som visar att partistödet använts för att stärka det politiska partiets ställning i den 
kommunala demokratin. Redovisningen ska avse perioden 1 januari-31 december och lämnas in 
till kommunstyrelse-förvaltningen inom angiven tid. Redovisningen ska omfatta både det 
partistöd som utbetalats under året och det partiet eventuellt har sparat från tidigare år. En av 
partiet utsedd särskild granskare ska granska om redovisningen av partiets användning av 
partistödet överensstämmer med syftet med det kommunala partistödet. Granskningsrapporten 
ska bifogas till partiets redovisning.

I beslut i september 2017 beslutade fullmäktige att partistödet ska beslutas om kontinuerligt 
allteftersom enskilt parti inkommit med de handlingar som krävs, vilket Centerpartiet nu gjort.

Partistödet består av ett bidrag per parti och ett bidrag per mandat:
44 % av prisbasbeloppet/parti
15 % av prisbasbeloppet/mandat

År 2021 beräknas ett prisbasbelopp till 47 600 kr.
 
Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut i ärendet. 

Förslag till beslut
Kommunstyrelseförvaltningens förslag till beslut
Kommunfullmäktige beslutar om utbetalning av partistöd till (C) för år 2021 med 42 364 kr.
 
Beslutsgång
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker. 
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Beslutsunderlag
 Utbetalning av partistöd 2021 - Centerpartiet
 Granskningsrapport (C)

Skickas till
Kommunstyrelsen
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§56 KS2021/98

Uppföljningsrapport februari 2021 för kommunstyrelsen 

Beslut
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen
Kommunstyrelsen godkänner uppföljningsrapport februari 2021 för kommunstyrelsen.

Ärendet
För 2021 prognosticeras ett överskott på 1 mnkr som är hänförligt till att tillskott för 
digitaliseringsledare samt projektledare avseende heltidsprojektet inte kommer nyttjas för hela 
året då rekryteringar för dessa tjänsten ännu ej är avslutade. I övrigt finns en del risker som 
nämns i uppföljningsrapporten. Uppföljningar efter februari innehåller dock en stor grad av 
osäkerhet.

Förslag till beslut
Kommunstyrelseförvaltningens förslag till beslut
Kommunstyrelsen godkänner uppföljningsrapport februari 2021 för kommunstyrelsen.
 
Beslutsgång
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker. 
 

Beslutsunderlag
 Uppföljningsrapport februari 2021, kommunstyrelsen
 Uppföljningsrapport

Skickas till
Kommunstyrelsen
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§57 KS2021/79

Uppföljningsrapport februari 2021 för Bollebygds kommun 

Beslut
Arbetsutskottets förslag till Kommunstyrelsen
Kommunstyrelsen föreslår fullmäktige att godkänna uppföljningsrapport februari 2021 för 
Bollebygds kommun.

Ärendet
Prognosen för kommunens helårsutfall är ett överskott med 22,2 miljoner kronor (mnkr). Det 
budgeterade utfallet är 4,6 mnkr vilket innebär ett resultat som är 17,6 mnkr bättre. Nämndernas 
prognoser är tillsammans ett överskott med 2,4 mnkr. Skatteintäkter och statsbidrag väntas 
överstiga budget med 9,3 mnkr. Reavinster prognosticeras till 5,9 mnkr.
 
Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut i ärendet.

Förslag till beslut
Kommunstyrelseförvaltningens förslag till beslut
Kommunstyrelsen föreslår fullmäktige att godkänna uppföljningsrapport februari 2021 för 
Bollebygds kommun.
 
Beslutsgång
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker. 
 

Beslutsunderlag
 Uppföljningsrapport februari 2021, Bollebygds kommun
 Uppföljningsrapport februari 2021, Bollebygds kommun

Skickas till
Kommunstyrelsen
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§58 KS2021/39

Internkontroll 2020, kommunstyrelsens samlade bedömning 

Beslut
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen
Kommunstyrelsen godkänner rapporten och överlämnar den till kommunfullmäktige som 
information (meddelande).
 
Kommunstyrelsen anser att ambitionsnivån i nämndernas internkontrollarbete borde höjas. 
Internkontrollen utgör ett väsentligt och viktigt inslag i nämndernas uppdrag.
 
Reservation
Lars-Erik Olsson (S) reserverar sig mot beslutet med följande motivering: 
Internkontrollplanen, under punkten: Jävssituationer kring ekonomihantering, anställda attesterar 
känsliga egna inköp.
Kommunstyrelsens ordförande Michael Plogell har ensam attesterat en faktura på ca 103 000 kr 
som han själv har handlat upp utan politiska beslut, budget och delegation.
Enligt Attestreglemente för Bollebygds kommun: Huvudregeln vid utformning av ansvars- och 
arbetsfördelning enligt detta reglemente är att ingen enskild person själv får hantera en 
transaktion i alla led.
Eventuella felaktigheter ska åtgärdas och rapporteras både tillbaka till ansvariga i organisationen 
samt till ekonomiavdelningen.
 I normalfallet finns följande fem funktioner/roller vid ett inköp: a) budget b) inköp c) 
mottagningsattest d) beslutsattest e) efterkontroll. Budgetansvar finns normalt hos en chef för en 
enhet eller avdelning. Ansvaret innebär att man ska se till att det finns en beslutad budget som 
täcker kostnaden för inköpet samt för eventuella tillkommande löpande kostnader för service etc. 
som kan uppstå. b) Inköpsansvaret innebär att man ser till så att reglerna kring upphandling och 
konkurrensutsättning följs. c) Ansvaret för mottagningsattest (eller granskningsattest med annat 
ord) innebär att man intygar att varan fysiskt har levererats till kommunen eller att tjänsten har 
utförts. d) Ansvaret för beslutsattest (eller slutattest med annat ord) är steg två i attestkedjan. 
Detta är kärnan i kontrollen. Denna utförs normalt av den chef som också har budgetansvaret a). 
e) Efterkontroll är en kontroll som utförs av ekonomiavdelningen eller någon annan typ av 
fristående internkontrollfunktion i kommunen och är separerad från alla ovanstående kontroller.
Jag förstår inte att denna grova överträdelse inte finns med i internkontrollplanen då 
kommunstyrelsens ordförande Michael Plogell har brustit i alla led om man ska följa 
Attestreglemente för Bollebygds kommun och det ska vi väl?

Ärendet
Enligt kommunens reglemente för internkontroll ska kommunstyrelsen årligen upprätta en 
rapport över kommunens samlade resultat avseende internkontroll. Man ska också föreslå 
förbättringar om det fordras. Kommunstyrelsens bedömning är att nämnderna i huvudsak förstår 
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vikten av internkontrollarbetet. Året har inneburit att mycket fokus har legat på pandemin istället 
för på internkontroll. Det är förståeligt. Men samtidigt så kan det räcka med ett fåtal stickprov för 
att åtminstone kunna utvärdera någonting. Det finns också ett stort signalvärde i att göra 
kontroller, då visar man för medarbetarna att det finns ett system på plats.   

Förslag till beslut
Kommunstyrelseförvaltningens förslag till beslut
Kommunstyrelsen godkänner rapporten och överlämnar den till kommunfullmäktige som 
information (meddelande).
 
Ledamöternas förslag till beslut
Michael Plogell (FR) föreslår följande som tilläggsförslag: Kommunstyrelsen anser att 
ambitionsnivån i nämndernas internkontrollarbete borde höjas. Internkontrollen utgör ett 
väsentligt och viktigt inslag i nämndernas uppdrag.
 
Beslutsgång
Ordföranden frågar först om förslag till beslut kan antas och finner att så sker. Därefter frågar 
ordföranden om Michael Plogells (FR) tilläggsförslag bifalls eller avslås och finner att det bifalls. 
 
Reservation
Lars-Erik Olsson (S) reserverar sig mot beslutet med följande motivering: 
Internkontrollplanen, under punkten: Jävssituationer kring ekonomihantering, anställda attesterar 
känsliga egna inköp.
Kommunstyrelsens ordförande Michael Plogell har ensam attesterat en faktura på ca 103 000 kr 
som han själv har handlat upp utan politiska beslut, budget och delegation.
Enligt Attestreglemente för Bollebygds kommun: Huvudregeln vid utformning av ansvars- och 
arbetsfördelning enligt detta reglemente är att ingen enskild person själv får hantera en 
transaktion i alla led.
Eventuella felaktigheter ska åtgärdas och rapporteras både tillbaka till ansvariga i organisationen 
samt till ekonomiavdelningen.
 I normalfallet finns följande fem funktioner/roller vid ett inköp: a) budget b) inköp c) 
mottagningsattest d) beslutsattest e) efterkontroll. Budgetansvar finns normalt hos en chef för en 
enhet eller avdelning. Ansvaret innebär att man ska se till att det finns en beslutad budget som 
täcker kostnaden för inköpet samt för eventuella tillkommande löpande kostnader för service etc. 
som kan uppstå. b) Inköpsansvaret innebär att man ser till så att reglerna kring upphandling och 
konkurrensutsättning följs. c) Ansvaret för mottagningsattest (eller granskningsattest med annat 
ord) innebär att man intygar att varan fysiskt har levererats till kommunen eller att tjänsten har 
utförts. d) Ansvaret för beslutsattest (eller slutattest med annat ord) är steg två i attestkedjan. 
Detta är kärnan i kontrollen. Denna utförs normalt av den chef som också har budgetansvaret a). 
e) Efterkontroll är en kontroll som utförs av ekonomiavdelningen eller någon annan typ av 
fristående internkontrollfunktion i kommunen och är separerad från alla ovanstående kontroller.

Page 46 of 62



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Kommunstyrelsens arbetsutskott
Sammanträdesdatum
2021-03-25

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

Jag förstår inte att denna grova överträdelse inte finns med i internkontrollplanen då 
kommunstyrelsens ordförande Michael Plogell har brustit i alla led om man ska följa 
Attestreglemente för Bollebygds kommun och det ska vi väl?

Beslutsunderlag
 Internkontroll 2020, kommunstyrelsens samlade bedömning
 Internkontroll 2020, kommunstyrelsens samlade bedömning

Skickas till
Kommunstyrelsen
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§59 KS2021/100

Utvärdering och ombudgetering av nämndernas resultat 2020 

Beslut
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen
Utbildningsnämndens budgetram höjs med 1 mnkr med anledning av generella statsbidraget 
”skolmiljarden”.
 
Socialnämndens budgetram sänks med 3,8 mnkr och det riktade statsbidraget ”äldresatsningen” 
intäktsförs direkt på socialnämnden istället för på finansförvaltningen.
 
Finansförvaltningens budgetram höjs med 3,8 mnkr då intäkterna avseende ”äldresatsningen” 
intäktsförs på socialnämnden samt sänks med 1 mnkr med anledning av intäkter från 
”skolmiljarden".

Ärendet
I samband med bokslutsberedningen 2021-03-23 har nämndernas resultat gåtts igenom enligt 
styrmodellen. Utifrån genomgångarna föreslår kommunstyrelsen att inga resultatjusteringar görs 
avseende 2020.
 
Under hösten 2020 mottogs information om flera statliga satsningar för kommunala 
verksamheter, bl.a. en äldresatsning på 4 mdkr och den så kallade skolmiljarden. I budgeten för 
2021-2023 gjordes bedömningar om hur dessa skulle redovisas och hanteras. I samband med att 
regeringen fastställt regleringsbreven till de myndigheter som ansvarar för bidragen har 
kompletterande och förtydligande information erhållits som gör att de bedömningar som gjordes 
tidigare behöver revideras. Den bedömning som nu görs är att skolmiljarden ska ses som ett 
generellt statsbidrag vilket innebär att det intäktsförs under finansförvaltningen. Den aviserade 
äldresatsningen på 4 mdkr ska ses som ett riktat statsbidrag då det finns krav på ansökan med 
krav på återbatalning om medlen inte används i enlighet med villkoren för bidraget, därför bör 
detta bidrag intäktsföras under socialnämnden istället för finansförvaltningen. 
 
Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut i ärendet.

Förslag till beslut
Kommunstyrelseförvaltningens förslag till beslut
Utbildningsnämndens budgetram höjs med 1 mnkr med anledning av generella statsbidraget 
”skolmiljarden”.
Socialnämndens budgetram sänks med 3,8 mnkr och det riktade statsbidraget ”äldresatsningen” 
intäktsförs direkt på socialnämnden istället för på finansförvaltningen.
Finansförvaltningens budgetram höjs med 3,8 mnkr då intäkterna avseende ”äldresatsningen” 
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intäktsförs på socialnämnden samt sänks med 1 mnkr med anledning av intäkter från 
”skolmiljarden".
 
Beslutsgång
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker. 

Skickas till
Kommunstyrelsen

Page 49 of 62



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Kommunstyrelsens arbetsutskott
Sammanträdesdatum
2021-03-25

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§60 KS2020/267

Årsredovisning 2020 för Bollebygds kommun 

Beslut
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att godkänna årsredovisning 2020 för 
Bollebygds kommun, samt att avsätta 13,1 miljoner kronor till resultatutjämningsreserven.

Ärendet
Bollebygds kommuns ekonomiska resultat för 2020 var ett överskott med 20,0 miljoner kronor 
(mnkr) vilket var 12,3 mnkr bättre än det budgeterade resultatet på 7,0 mnkr. Nämnderna visade 
överskott med 4,8 mnkr tillsammans varav utbildningsnämndens överskott utgjorde 7,5 mnkr 
och socialnämndens underskott utgjorde -7,8 mnkr. Kommunstyrelsen visade överskott med 2,1 
och samhällsbyggnadsnämnden med 2,7 mnkr. Kommunen har fått ekonomisk kompensation på 
flera sätt pga. coronapandemin, bl.a. genom tillskott av generella statsbidrag som väl har täckt 
underskottet av skatteintäkterna. Av kommunfullmäktiges nio mål bedöms endast ett mål som 
uppnått, fyra som delvis uppnådda och övriga fyra mål uppnås ej.
 
Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut i ärendet.

Förslag till beslut
Kommunstyrelseförvaltningens förslag till beslut
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att godkänna årsredovisning 2020 för 
Bollebygds kommun, samt att avsätta 13,1 miljoner kronor till resultatutjämningsreserven.
 
Beslutsgång
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker. 
 

Beslutsunderlag
 Årsredovisning 2020, Bollebygds kommun
 Årsredovisning 2020, Bollebygds kommun

Skickas till
Kommunstyrelsen 
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§61 KS2021/101

Upphandling av skrivare genom samverkan med Marks kommun 

Beslut
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 
Kommunstyrelsen godkänner upphandlingsfullmakten för upphandling av skrivare.

Ärendet
Bollebygds kommun har behov av att genomföra en upphandling av skrivare då nuvarande avtal 
löper ut 2021-07-31. Marks kommun har ett liknande behov och därför har 
kommunstyrelseförvaltningen gjort bedömningen att det är mest ekonomiskt fördelaktigt att 
denna upphandling genomförs genom samverkan. För att kunna hantera upphandlingen ges 
Marks kommun fullmakt att genomföra upphandlingen. Avtal med leverantören tecknas av 
Bollebygds kommun efter genomförd upphandling.

Förslag till beslut
Kommunstyrelseförvaltningens förslag till beslut
Kommunstyrelsen godkänner upphandlingsfullmakten för upphandling av skrivare.
 
Beslutsgång
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker. 
 

Beslutsunderlag
 Upphandling av skrivare genom samverkan med Marks kommun
 Upphandlingsfullmakt Skrivare Bollebygds kommun 21-17

Skickas till
Kommunstyrelsen
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§62 KS2019/283

Avgifter för stöd och service till äldre och personer med 
funktionsnedsättning 

Beslut
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige bifaller socialnämndens förslag;
 
Kommunfullmäktige antar avgifter för stöd och service till äldre och personer med 
funktionsnedsättning, samt avgifter för mat.
 
Kommunfullmäktige noterar till protokollet att den årliga justeringen av avgiften för matkostnad 
för ungdomar 19 år eller äldre som har aktivitetsersättning genomförs utifrån konsumentverkets 
referensvärde.
 
Kommunfullmäktige ger socialnämnden i uppdrag att årligen räkna upp avgifterna för hemtjänst 
(omsorg och städ), dagverksamhet, larm, hemsjukvård, korttidsvistelse och utprovning av 
hjälpmedel utifrån SKR:s omsorgsprisindex (OPI) och utifrån prisbasbeloppet justera nivåer för 
maxtaxa och minimibelopp.

Ärendet
Kommunfullmäktige gav i april 2018 uppdrag till dåvarande bildnings- och omsorgsnämnden att 
årligen justera avgifterna utifrån dåvarande SKL:s omsorgsprisindex. Socialnämnden föreslår 
att kommunfullmäktige nu ger samma uppdrag till socialnämnden. Enligt beslut 
i kommunfullmäktige i februari 2019 ska socialnämnden årligen justera avgifter för mat 
för ungdomar 19 år eller äldre som har aktivitetsersättning årligen justeras utifrån 
konsumentverkets referensvärde. Det är genomfört i förslaget till tillämpningsanvisningar för 
avgifter för stöd och service till äldre och personer med funktionsnedsättning. Avgifter för mat 
inom omsorgen justeras utifrån ändrade råvarupriser och ökade personalomkostnader. Avgiften 
för omsorg och service på särskilt boende justeras utifrån uppräkningen av maxtaxa för särskilt 
boende.
 
Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut i ärendet. 

Förslag till beslut
Socialnämndens förslag till kommunfullmäktige
Kommunfullmäktige antar avgifter för stöd och service till äldre och personer med 
funktionsnedsättning, samt avgifter för mat. Kommunfullmäktige noterar till protokollet att den 
årliga justeringen av avgiften för matkostnad för ungdomar 19 år eller äldre som har 
aktivitetsersättning genomförs utifrån konsumentverkets referensvärde. Kommunfullmäktige ger 
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socialnämnden i uppdrag att årligen räkna upp avgifterna för hemtjänst (omsorg och 
städ), dagverksamhet, larm, hemsjukvård, korttidsvistelse och utprovning av hjälpmedel utefter 
SKR:s omsorgsprisindex (OPI) och utifrån prisbasbeloppet justera nivåer för maxtaxa 
och minimibelopp.
 
Beslutsgång
Ordföranden frågar om socialnämndens förslag kan antas och finner att så sker.

Beslutsunderlag
 §15 SN Avgifter för stöd och service till äldre och personer med 

funktionsnedsättning(SN202084-2)
 Avgifter för stöd och service till äldre och personer med funktionsnedsättning 

2021(SN202084-1)

Skickas till
Kommunstyrelsen
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§63 KS2021/36

Förfrågan från socialnämnden om kommungemensamma riktlinjer 
för uthyrning av kommunala lokaler 

Beslut
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen
Kommunstyrelsen beslutar att lämna följande svar på socialnämndens begäran om upprättande 
av kommungemensam riktlinje för uthyrning av lokaler; Kommunstyrelsen konstaterar att 
samhällsbyggnadsnämnden sett behovet av framtagande av riktlinjer för upprättande av 
kommungemensam riktlinje för uthyrning av lokaler och det därav ligger ett uppdrag från 
samhällsbyggnadsnämnden till samhällsbyggnadsförvaltningen i verksamhetsplanen för 2021, att 
ta fram dessa. Lämpligen införlivas socialnämndens uttryckta behov i dessa 
riktlinjer. Kommunstyrelsen kommer därför inte att hantera frågan i sig utan överlåter till 
samhällsbyggnadsnämnden att hantera den inom ramen för lagt uppdrag i sin verksamhetsplan 
2021.

Ärendet
Socialnämnden önskar att frågan tas upp av kommunstyrelsen för vidare hantering och 
att kommunstyrelsen tar fram ett förslag på riktlinje för uthyrning av kommunens lokaler.
Kommunen har till sitt förfogande ett antal lokaler som är möjliga att hyra eller låna ut till 
externa parter. En del av dessa lokaler finns inom socialnämndens verksamheter och nämnden 
upplever att det finns behov av en kommungemensam riktlinje för hur lokalerna kan hyras ut 
eftersom det idag saknas en tydlighet bland annat kring hur uthyrning ska gå till och vilka som 
kan hyra en lokal av kommunen.

Samhällsbyggnadsnämnden ansvarar, enligt reglemente, för att förhyra fastighet eller lokal samt 
utarrendera, uthyra eller annars upplåta fastighet som tillhör kommunen. En eller flera lokaler 
som socialnämnden har inom sin verksamhet finns på Bollegårdens äldreboende vilket inte ägs av 
kommunen. Det innebär att ansvaret för uthyrning av just denna lokal inte ligger under 
samhällsbyggnadsnämndens ansvar. Det vore givetvis bra om samtliga lokaler, avseende 
uthyrning, hanteras på samma sätt och att de riktlinjer som finns för uthyrning gäller oavsett vem 
som äger fastigheten. Samhällsbyggnadsnämnden har i sin verksamhetsplan 2021 gett ett uppdrag 
till fastighetsenheten att se över och revidera gränsdragningslistan gentemot verksamheter. 
Fastighetsenheten ska i samverkan med ekonomienheten se över och ta fram styrdokument, som 
är nödvändiga för en god struktur och ett effektivt nyttjande av verksamhetslokaler under kvartal 
1, för fastställande och därefter implementeras under kvartal 2 så som till exempel riktlinjer och 
principer för internhyra.
Kommunstyrelsen anser att i detta arbete bör det införlivas att kontakt tas med Bollebo och 
andra eventuella externa fastighetsägare där kommunen bedriver verksamhet för att om möjligt få 
fram gemensamma riktlinjer för uthyrning.
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Förslag till beslut
Kommunstyrelseförvaltningens förslag till beslut
Kommunstyrelsen beslutar att lämna följande svar på socialnämndens begäran om upprättande 
av kommungemensam riktlinje för uthyrning av lokaler; Kommunstyrelsen konstaterar att 
samhällsbyggnadsnämnden sett behovet av framtagande av riktlinjer för upprättande av 
kommungemensam riktlinje för uthyrning av lokaler och det därav ligger ett uppdrag från 
samhällsbyggnadsnämnden till samhällsbyggnadsförvaltningen i verksamhetsplanen för 2021, att 
ta fram dessa. Lämpligen införlivas socialnämndens uttryckta behov i dessa 
riktlinjer. Kommunstyrelsen kommer därför inte att hantera frågan i sig utan överlåter till 
samhällsbyggnadsnämnden att hantera den inom ramen för lagt uppdrag i sin verksamhetsplan 
2021.
 
Beslutsgång
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker. 
 

Beslutsunderlag
 Upprättande av kommungemensamma riktlinjer för uthyrning av lokal
 §6 SN Förfrågan om upprättande av kommungemensam riktlinje för uthyrning av 

lokaler(SN20218-2)
 Förfrågan om upprättande av kommungemensam riktlinje för uthyrning av 

lokaler(SN20218-1)

Skickas till
Kommunstyrelsen
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§64 KS2020/256

Lokala ordningsföreskrifter för Bollebygds kommun - beslut om 
remiss 

Beslut
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen
Förslag till ordningsföreskrifter skickas på remiss till nämnderna i Bollebygds kommun, däribland 
kommunstyrelsen, samt SÄRF, Polisregion Väst och Länsstyrelsen i Västra Götalands län. 
Deadline för remissvar till kommunstyrelsen är 2021-06-30.

Ärendet
Ordningslagen (1993:1617) innehåller grundläggande bestämmelse om allmän ordning och 
säkerhet på offentlig plats. Utöver vad som regleras i denna lag får kommuner enligt 
Förordningen (1993:1632) besluta om lokala ordningsföreskrifter. Kommunstyrelseförvaltningen 
har arbetat fram ett förslag till nya lokala ordningsföreskrifter för kommunen. De nuvarande 
föreskrifterna är från 1996. 

Förslag till beslut
Kommunstyrelseförvaltningens förslag till beslut
Förslag till ordningsföreskrifter skickas på remiss till nämnderna i Bollebygds kommun, däribland 
kommunstyrelsen, samt SÄRF, Polisregion Väst och Länsstyrelsen i Västra Götalands län. 
Deadline för remissvar till kommunstyrelsen är 2021-06-30.
 
Beslutsgång
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker. 
 

Beslutsunderlag
 Lokala ordningsföreskrifter i Bollebygds kommun
 Lokala ordningsföreskrifter för Bollebygds kommun

Skickas till
Kommunstyrelsen
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§65 KS2021/35

Remiss; Framtagande av ny regional avfallsplan - yttrande från 
kommunstyrelsen 

Beslut
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 
Kommunstyrelsen beslutar att hantera internremissvaret tillsammans med övriga nämnders 
remissvar i arbetet med samordningen inför kommunens samlade svar på remissen om ny 
regional avfallsplan för Boråsregionen.

Ärendet
Kommunerna i Boråsregionen; Bollebygd, Borås, Herrljunga, Mark, Svenljunga, Tranemo, 
Ulricehamn och Vårgårda samverkar kring att ta fram en gemensam avfallsplan för 
regionen. Regional avfallsplan ”Mot en hållbar och cirkulär framtid” för perioden 2021-2030 har 
arbetats fram under framförallt 2020 med hjälp av en projektgrupp bestående av en projektledare 
och en representant från varje kommun eller kommunalt avfalls- och energibolag. Förslaget är ute 
på remiss och svar ska lämnas till Boråsregionen senast 2021-05-14. Inför det samlade svaret från 
Bollebygds kommun ges alla nämnder tillfälle att yttra sig i en intern remissrunda där svar ska ha 
inkommit till kommunstyrelsen senast 2021-03-31. Kommunstyrelsen kommer därefter med 
hjälp av samhällsbyggnadsförvaltningen att sammanställa ett samlat remissvar från kommunen, 
till Boråsregionen.

Förslag till beslut
Kommunstyrelseförvaltningens förslag till beslut
Kommunstyrelsen beslutar att hantera internremissvaret tillsammans med övriga nämnders 
remissvar i arbetet med samordningen inför kommunens samlade svar på remissen om ny 
regional avfallsplan för Boråsregionen.
 
Beslutsgång
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker. 
 

Beslutsunderlag
 Svar på remiss avseende framtagande av ny regional avfallsplan för Boråsregionen
 Avfallsplan_Boråsregionen_remissförslag
 Protokollsutdrag § 92 201211 Regional avfallsplan
 §30 KSAU Remiss: Framtagande av ny regional avfallsplan för Boråsregionen, Sjuhärads 

kommunalförbund
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§66 KS2021/108

Laddinfrastruktur i Bollebygds kommun 

Beslut
Ärendet återremitteras till samhällsbyggnadsnämnden för tydliggörande av det interna behovet av 
laddstolpar utifrån tidigare lämnat uppdrag (budget 2020). Svar på återremissen ska även 
innehålla en plan för antal laddstolpar, lokalisering av laddstolparna, och kostnader kopplat till 
det. 

Ärendet
Kommunfullmäktige gav i budget 2020 samhällsbyggnadsnämnden i uppdrag att 
utreda laddinfrastruktur för eventuell övergång till elektrisk drift av tjänstebilar i 
kommunen. Boråsregionens kartläggning visar att Bollebygd ligger på ungefär samma nivå som 
de mindre kommunerna inom Sjuhärad avseende el-fordon och laddstruktur. Innan kommunen 
kan börja leasa rena elfordon måste möjlighet till laddning vara på plats. Det är rimligt att 
kommunstyrelsen anger vilken inriktning och i vilken takt denna utveckling ska ske.
 
Samhällsbyggnadsnämnden har behandlat ärendet på sammanträde 2021-02-15, § 28, och beslutat 
följande:
Samhällsbyggnadsnämnden noterar informationen i rapporten och översänder den 
till kommunstyrelsen för vidare handläggning.
Samhällsbyggnadsnämnden noterar att det finns en svårighet mellan försäljning av el 
och kommunal drift av laddstolpar.

Förslag till beslut
Ledamöternas förslag till beslut
Michael Plogell (FR) föreslår att ärendet återremitteras till samhällsbyggnadsnämnden för 
tydliggörande av det interna behovet av laddstolpar utifrån tidigare lämnat uppdrag (budget 
2020). Svar på återremissen ska även innehålla en plan för antal laddstolpar, lokalisering av 
laddstolparna, och kostnader kopplat till det. 
 
Beslutgång
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker. 

Beslutsunderlag
 §28 SBN Laddinfrasruktur i Bollebygds kommun(SBN202113-3)
 Laddinfrastruktur Bollebygds kommun(SBN202113-1)
 Utredning av laddinfrastruktur i Bollebygds kommun(SBN202113-2)
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§67 KS2020/270

Överklagan av kommunstyrelsens beslut om initiativärende Unum 
Tax - yttrande till förvaltningsrätten i Jönköping 

Beslut
Kommunstyrelsen väljer att inte yttra sig.

Ärendet
Kommunstyrelsen beslutade 2020-12-15, § 215, i ett väckt initiativärende, att finna 
initiativärendet besvarat i och med svar från Michael Plogell (FR). Ärendet gällde hur 
upphandling av konsulten Unum Tax kring stiftelsefrågor har gjorts, och i ärendet ställdes flera 
frågor upp, som besvarades under sammanträdet. Peter Rosholm har 2020-12-22 överklagat 
beslutet till Förvaltningsrätten i Jönköping. Förvaltningsrätten i Jönköping har i ett föreläggande 
2021-01-08 meddelat att Bollebygds kommun ska yttra sig i målet. Yttrandet ska ha inkommit till 
förvaltningsrätten senast 2021-02-01. Uppskov begärdes och beviljades till 2021-03-01. 
Kommunstyrelsen antog på sammanträde 2021-02-23 förslag till yttrande som skickades till 
Förvaltningsrätten 2021-03-01, tillsammans med övriga dokument som efterfrågades i 
föreläggandet.
 
Förvaltningsrätten har 2021-03-11 underrättat Bollebygds kommun att domstolen har fått in ny 
handling i målet och kommunen ges tillfälle att yttra sig över det som står i handlingen. Yttrandet 
ska vara skriftligt och komma in till domstolen senast 2021-03-25. Uppskov har begärts för att 
hinna handlägga ärendet i kommunstyrelsens arbetsutskott samt för att kommunstyrelsen ska 
kunna fatta beslut på nästa sammanträde 2021-04-13.
 
Förvaltningsrätten har meddelat att uppskov endast lämnas till 2021-04-01, varvid 
kommunstyrelsens arbetsutskott får svara på föreläggandet.
 
Jäv
Michael Plogell (FR) anmäler jäv och deltar inte i handläggning av, och beslut i, ärendet. 

Förslag till beslut
Kommunstyrelsens förslag till beslut
Kommunstyrelsen antar förslag till yttrande daterat 2021-03-17 och skickar det som kommunens 
yttrande till Förvaltningsrätten i Jönköping.
 
Ledamöternas förslag till beslut
Lars-Erik Olsson (S) föreslår att kommunstyrelsen inte yttrar sig.
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Beslutsgång
Ordföranden konstaterar att det finns två förslag. Ordföranden ställer förslagen mot varandra 
och finner att arbetsutskottet beslutar enligt Lars-Erik Olssons (S) förslag.  

Beslutsunderlag
 Överklagan av kommunstyrelsens beslut om initiativärende Unum Tax - yttrande till 

förvaltningsrätten i Jönköping
 Yttrande över kompletterande handlingar, mål nr 7578-20
 Underrättelse Förvaltningsrätten_Bortredigerad

Skickas till
Förvaltningsrätten i Jönköping
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